

Cristina Marques

From: Bayview Wellington Homes - Green Valley [greenvalley@spectrumnewhomes.com]
Sent: February 27-17 7:31 PM
To: Cristina Marques; Archie S'
Subject: FW: Lot 205 - Kitchen Specs - Lee Johnston

Please see below for appliance specs. Is this okay or do you require manufacturer specs?

Daneya Zambri & Inna Semikolenniha
Sales Representatives at Spectrum Realty services Inc.
"Green Valley Estates" Bayview Wellington Homes
Phone (905) 551-7000
Fax (905) 551-7100

You may withdraw your consent to receive communications at any time by contacting the sender at the contact information provided above.

From: Lee Johnston [mailto:leejohnston_elc@hotmail.com]
Sent: Monday, February 27, 2017 7:10 PM
To: greenvalley@spectrumnewhomes.com
Subject: Lot 205 - Kitchen Specs - Lee Johnston

Hi Daneya,

Nice seeing you again!!

Please see below for the specs.

Please let us know if you need any other details.

Thanks,

Lee Johnston & Ashley Campbell

Sent from my iPhone

Begin forwarded message:

From: "CAMPBELL, Ashley" <acampbell@plan-group.com>
Date: February 25, 2017 at 3:41:16 PM EST
To: "Lee Johnston (leejohnston_elc@hotmail.com)" <leejohnston_elc@hotmail.com>
Subject: Specs for Kitchen

KitchenAid

Double Wall Oven

- Model: KODE500ESS
- Dimensions: Width: 30" Height: 51.25" Depth: 26.88"

Cooktop

- Model: KCGS950ESS
- Dimensions: Width: 30" Height: 3.37" Depth: 21"

Refrigerator

- Model: KRFF707ESS
- Dimensions: Width: 35.63" Height: 70.75" Depth: 36.63"

Dishwasher

- Model: KDTM404ESS
- Dimensions: Width: 23.88" Height: 34.5" Depth: 24.75"

Ashley Campbell
Administrator

PLAN GROUP INC.
2740 Steeles Avenue W.
Vaughan, ON L4K 4T4
t. 416-635-9040 ext 3260
f. 416-373-4150

24/7 Service Line: **416 635 9050**
Toll Free Line: **855 292 9050**
24/7 Service Email: servicedispatch@plan-group.com



This e-mail is intended only for the person to whom it is addressed (the "addressee") and may contain confidential and/or privileged material. Any review, retransmission, dissemination or other use that a person other than the addressee makes of this communication is prohibited and any reliance or decisions made based on it, are the responsibility of such person. We accept no responsibility for any loss or damages suffered by any person other than the addressee as a result of decisions made or actions taken based on this communication or otherwise. If you received this in error, please contact the sender and destroy all copies of this e-mail.

Ce courriel est destiné uniquement à la personne à qui il est adressé (le « destinataire ») et peut contenir des renseignements confidentiels ou privilégiés. La lecture, retransmission, diffusion ou toute autre utilisation qu'une personne autre que le destinataire fait de cette communication est interdite et toute personne qui se fie à son contenu ou prend une décision sur la foi de celui-ci en assume seule la responsabilité. Nous n'assumons aucune responsabilité pour les pertes ou dommages subis par toute personne autre que le destinataire en raison de décisions prises ou de gestes posés sur la foi de cette communication ou autrement. Si vous avez reçu ce courriel par erreur, veuillez en aviser l'expéditeur et en détruire toute copie.

--

Les données et renseignements contenus dans ce message sont personnels, confidentiels et secrets. Toute publication, utilisation ou diffusion, même partielle, doit être autorisée. Si vous n'êtes pas le bon destinataire, nous vous demandons de ne pas lire, copier, utiliser ou divulguer cette communication. Nous vous prions de notifier cette erreur à l'expéditeur et d'effacer immédiatement cette communication de votre système.

Any data and information contained in this electronic mail is personal, confidential and secret. Any total or partial publication, use or distribution must be authorized. If you are not the right addressee, we ask you not to read, copy, use or disclose this communication. Please notify this error to the sender and erase at once this communication from your system.